

2 Timothy 4

I charge you therefore before God and the Lord Jesus Christ, who will judge the living and the dead at His appearing and His kingdom: Preach the word! Be ready in season and out of season. Convince, rebuke, exhort, with all longsuffering and teaching. For the time will come when they will not endure sound doctrine, but according to their own desires, because they have itching ears, they will heap up for themselves teachers; and they will turn their ears away from the truth, and be turned aside to fables. But you be watchful in all things, endure afflictions, do the work of an evangelist, fulfill your ministry.

6. For I am already being poured out as a drink offering, and the time of my departure is at hand. I have fought the good fight, I have finished the race, I have kept the faith. Finally, there is laid up for me the crown of righteousness, which the Lord, the righteous Judge, will give to me on that Day, and not to me only but also to all who have loved His appearing.

提摩太後書 4

我在神面前，并在将来审判活人死人的基督耶稣面前，凭着他的显现和他的国度嘱咐你：务要传道，无论得时不得时，总要专心；并用百般的忍耐，各样的教训，责备人、警戒人、劝勉人。因为时候要到，人必厌烦纯正的道理，耳朵发痒，就随从自己的情欲，增添好些师傅，并且掩耳不听真道，偏向荒渺的言语。你却要凡事谨慎，忍受苦难，做传道的工夫，尽你的职分。

6. 我现在被浇灌，我离世的时候到了。那美好的仗我已经打过了，当跑的路我已经跑尽了，所信的道我已经守住了。从此以后，有公义的冠冕为我存留，就是按着公义审判的主到了那日要赐给我的；不但赐给我，也赐给凡爱慕他显现的人。

基督徒聚会处 2018 青年营

	3月30日星期五	3月31日星期六	4月1日星期日
6:30 AM			
7:00 AM			
7:30 AM		早起者的晨祷	擘饼
8:00 AM			
8:30 AM		早餐	早餐
9:00 AM			
9:30 AM			
10:00 AM	到达营地&登记		
10:30 AM		2 信息、默想和交通	3 信息、默想和交通
11:00 AM	欢迎		
11:30 AM			
12:00 PM			
12:30 PM			
1:00 PM	午餐	午餐	午餐
1:30 PM		团体照片 1.30	
2:00 PM			离开营地 (2pm之前必须离开)
2:30 PM	集体活动	工作坊	<div style="border: 1px solid black; padding: 5px;"> <p>注意 请确保你有足够的休息和睡眠以致你能在主要的时段保持清醒。 不要因为太过疲劳而错失良机!</p> </div>
3:00 PM			
3:30 PM	下午茶	下午茶	
4:00 PM			
4:30 PM	自由时间	自由时间	
5:00 PM			
5:30 PM			
6:00 PM			
6:30 PM	晚餐	晚餐	
7:00 PM			
7:30 PM			
8:00 PM	1 信息、默想和交通	交通 & 娱乐	
8:30 PM			
9:00 PM			
9:30 PM			
10:00 PM	赞美祷告交通 (如果可以的话请参加)	赞美祷告交通 (如果可以的话请参加)	
10:30 PM			

SESSION 3 - Perilous Times – Powerful Preaching

信息 3 - 危险的日子 - 大能的传道

Reading: 2 Timothy 3 to 4:8

经文：提摩太後書 3 到 4:8

2 Timothy 3

But know this, that in the last days perilous times will come: For men will be lovers of themselves, lovers of money, boasters, proud, blasphemers, disobedient to parents, unthankful, unholy, unloving, unforgiving, slanderers, without self-control, brutal, despisers of good, traitors, headstrong, haughty, lovers of pleasure rather than lovers of God, having a form of godliness but denying its power. And from such people turn away! For of this sort are those who creep into households and make captives of gullible women loaded down with sins, led away by various lusts, always learning and never able to come to the knowledge of the truth. Now as Jannes and Jambres resisted Moses, so do these also resist the truth: men of corrupt minds, disapproved concerning the faith; but they will progress no further, for their folly will be manifest to all, as theirs also was.

提摩太後書 3

你该知道，末世必有危险的日子来到。因为那时人要专顾自己、贪爱钱财、自夸、狂傲、谤、违背父母、忘恩负义、心不圣洁、无亲情、不解怨、好说谗言、不能自约、性情凶暴、不爱良善、卖主卖友、任意妄为、自高自大、爱宴乐、不爱神，有敬虔的外貌，却背了敬虔的实意；这等人你要躲开。那偷进人家、牢笼无知妇女的，正是这等人。这些妇女担负罪恶，被各样的私欲引诱，常常学习，终久不能明白真道。从前雅尼和佯庇怎样敌挡摩西，这等人也怎样敌挡真道。他们的心地坏了，在真道上是可废弃的。然而他们不能再这样敌挡；因为他们的愚昧必在众人面前显露出来，像那二人一样。

时间表备注：

- 请在整个周末期间为此次营会的平安和安全祷告，盼望这是一次大有收获的营会。
- 请在每堂信息前提前到场---时间宝贵，让我们不要浪费！
- 用餐时间是很好的沟通机会---大胆一点儿去和你愿意交谈的人坐一起。
- 周五下午，我们将有集体活动。不管年轻还是年长的都请来一起参加。
- 每个人都有责任保持餐厅和场地的清洁。
- 晚上的祷告时间是为着那些愿意祷告和敬拜的弟兄姊妹的。让我们学习如何在主的同在里同心敬拜。
- 我们必须在星期天上午9:30前清空房间。你可以把你的行李放在车里或者会议大厅里。
- 请注意下面的值日时间表，确保轮到你的时候去餐厅帮忙。
- 晚上十点以后禁止在室外喧闹。十点半熄灯。

餐厅轮值表

		星期五	星期六	星期天
早餐	餐前准备/ 餐后清洁		3 组	6 组
午餐	餐前准备/ 餐后清洁	1 组	4 组	7 组
晚餐	餐前准备/ 餐后清洁	2 组	5 组	

13. Hold fast the pattern of sound words which you have heard from me, in faith and love which are in Christ Jesus. That good thing which was committed to you, keep by the Holy Spirit who dwells in us.

13. 你从我听的那纯正话语的规模，要用在基督耶稣里的信心和爱心，常常守着。从前所交托你的善道，你要靠着那住在我们里面的圣灵牢牢的守着。

15. This you know, that all those in Asia have turned away from me, among whom are Phygellus and Hermogenes. The Lord grant mercy to the household of Onesiphorus, for he often refreshed me, and was not ashamed of my chain; but when he arrived in Rome, he sought me out very zealously and found me. The Lord grant to him that he may find mercy from the Lord in that Day—and you know very well how many ways he ministered to me at

15. 凡在亚西亚的人都离弃我，这是你知道的，其中有腓吉路和黑摩其尼。愿主怜悯阿尼色弗一家的人；因他屡次使我畅快，不以我的锁炼为耻，反倒在罗马的时候，殷勤的找我，并且找着了。愿主使他在那日得主的怜悯。他在以弗所怎样多多的服事我，是你明明知道的。

.....

20. But in a great house there are not only vessels of gold and silver, but also of wood and clay, some for honour and some for dishonour. Therefore if anyone cleanses himself from the latter, he will be a vessel for honour, sanctified and useful for the Master, prepared for every good work. Flee also youthful lusts; but pursue righteousness, faith, love, peace with those who call on the Lord out of a pure heart. But avoid foolish and ignorant disputes, knowing that they generate strife. And a servant of the Lord must not quarrel but be gentle to all, able to teach, patient, in humility correcting those who are in opposition, if God perhaps will grant them repentance, so that they may know the truth, and that they may come to their senses and escape the snare of the devil, having been taken captive by him to do his will.

20. 在大户人家，不但有金器银器，也有木器瓦器；有作为贵重的，有作为卑贱的。人若自洁，脱离卑贱的事，就必作贵重的器皿，成为圣洁，合乎主用，预备行各样的善事。你要逃避少年的私欲，同那清心祷告主的人追求公义、信德、仁爱、和平。惟有那愚拙无学问的辩论，总要弃绝，因为知道这等事是起争竞的。然而主的仆人不可争竞，只要温温和和的待众人，善于教导，存心忍耐，用温柔劝戒那抵挡的人；或者神给他们悔改的心，可以明白真道，叫他们这已经被魔鬼任意掳去的，可以醒悟，脱离他的网罗。

.....

SESSION 2 - Patterns to Pursue

信息 2 - 追求的样式

Reading: 2 Timothy 2:1-26

经文：提摩太後書 2:1-26

2 Timothy 2

提摩太後書 2

You therefore, my son, be strong in the grace that is in Christ Jesus. And the things that you have heard from me among many witnesses, commit these to faithful men who will be able to teach others also. You therefore must endure hardship as a good soldier of Jesus Christ. No one engaged in warfare entangles himself with the affairs of this life, that he may please him who enlisted him as a soldier. And also if anyone competes in athletics, he is not crowned unless he competes according to the rules. The hardworking farmer must be first to partake of the crops. Consider what I say, and may the Lord give you understanding in all things.

我儿阿，你要在基督耶稣的恩典上刚强起来。你在许多见证人面前听见我所教训的，也要交托那忠心能教导别人的人。你要和我同受苦难，好像基督耶稣的精兵。凡在军中当兵的，不将世务缠身，好叫那招他当兵的人喜悦。人若在地上比武，非按规矩，就不能得冠冕。劳力的农夫，理当先得粮食。我所说的话你要思想，因为凡事主必给你聪明。

8. Remember that Jesus Christ, of the seed of David, was raised from the dead according to my gospel, for which I suffer trouble as an evildoer, even to the point of chains; but the word of God is not chained. Therefore I endure all things for the sake of the elect, that they also may obtain the salvation which is in Christ Jesus with eternal glory.

8. 你要记念耶稣基督乃是大卫的後裔，他从死里复活，正合乎我所传的福音。我为这福音受苦难，甚至被捆绑，像犯人一样。然而神的道却不被捆绑。所以我为选民凡事忍耐，叫他们也可以得着那在基督耶稣里的救恩和永远的荣耀。

11. This is a faithful saying:

11. 有可信的话说：

For if we died with Him,
We shall also live with Him.
If we endure,
We shall also reign with Him.
If we deny Him,
He also will deny us.
If we are faithless,
He remains faithful;
He cannot deny Himself.

我们若与基督同死，
也必与他同活；
我们若能忍耐，
也必和他一同作王；
我们若不认他，
他也必不认我们；
我们纵然失信，
他仍是可信的，
因为他不能背乎自己。